
Porin nuorisovaltuuston lausunto - Porin 
Kauppatorin ja kävelykadun esiintymislavojen 
muutostöiden suunnitelma

Porin nuorisovaltuusto kiittää mahdollisuudesta lausua Kauppatorin ja kävelykadun 

esiintymislavojen muutostöiden suunnitelmiin, ja siitä, että nuorten näkökulmaa 

halutaan huomioida suunnittelutöiden edetessä. 

Nuorisovaltuusto on perehtynyt esittelyaineistoihin, ja suhtautuu niihin myönteisesti. 

Pidämme uudistamissuunnitelmia pääosin erittäin tervetulleena ja kannatettavana 

hankkeena. Nuorisovaltuuston mielestä on kiitettävää, että esteettömyyteen halutaan 

vaikuttaa, sillä ne mahdollistavat paremman saavutettavuuden kaikille, myös 

liikuntarajoitteisille henkilöille.

Nuorisovaltuusto toivoo, että ohjelma toteutuu suunnitelman mukaisesti ja kannattaa 

sen etenemistä suunnitellulla tavalla. Koemme, että esitetyt toimenpiteet vastaavat 

alueen nykyaikaisiin ja tulevaisuuden tarpeisiin monipuolisesti ja vastuullisesti.


